
ZAPISNIK SA SJEDNICE NASTAVI{IEKOG VUECA SREDNJE SKOLE JOSIPA
KOZARCA DTJRDENOV AC 29.9 2O23.

DATUM: 29.9.2023.

MJESTO: DI.JRDENOVAC, SREDNJA SKOLA. U TONICA 3

VRIJEME: 13:30- 14:10

PRISUTM: 17 NASTAVI\|IKA I RAV|IATEL, - Danijel Rondevid, l*na Bogojevi6, Josip

Brodar, Kaaina Bulka Sadra Drmdovi6, Snjt*an Grei6, Elena Kljaji6-l-oEaevi6, Safa
Medenica, Stjepon O*r,olki, Coran Pavli6, Kri*ijar Pavli( Jocip Prry7ii\ Znr*^ Rarcgajec'
Mircla Ra*ija, Ivana TalarL Vanesa Topalovid, Vesna Turkovi6, Danir Vanek

S podetkom u 13:30 ravnatelj otvara sjednicu nastavnidkog v[ieca, pozdravlja prisutne te
podlaze &rwni red:

l. Uwajanje zapisnika sa sjo&rice nasfiavni&og vijeca odrZate l-92023.

2. Rezultati DrZavne mature

3. Individualizirani kurikulum

4. Podaci o u6enicima i uspjehu na kraju Skolske godirc2t2z. 123.

5. lzvjeSce o samovredovanj u

6. Idor novog Clana za Skolski tim za sanovrdrovanje

7- Usvqianje Godi5njeg plana i pnograna rada Skole i Skolskog kurilnrluma za Skolsku

godnu2O23.l24.

t. Vremenik izrade i obrane zavrlnih radova

9. Razno

Na prijedlog ravnatelja dnevni red jednoglasno je uwojen.

ToCka l) Ravndelj je naglasio daje zapisnft sa sjednice nastavniEkog vijeca odrZane

l-9-2023. poslao svim nastavnicima na mail e je gedloZio njegovo uwqianje- Isi je
jednoglasno usvojen.

Todka 2) Ravnatelj je pomocu preznntacije imio rezultate ljetnog i jesenskog roka

drZavne maturc. Na ljehom roku driavnoj mmni pristrpilo je 5 uienika (wi utenici 4- 5t- te

svi osnovna razina i opci predmeti) od kojih su dva udenika (L-B- i M-D-) uspjdno poloZili wa
fi ispita dok su preostala tri ,Ecnika f.e., D.M. i K.S.) rpu6exri na jesenski rok. Na jesenskom

roku jedan udenik nije poloZio engleski jezilq jedan udenik niie poloZio hrvatski jezik dok je

tre6i uEorik uspjdrc polodo maternatikr

"Ioaka 3) Pedagoginja ie lr;lagala op6e uptse o individualizirarrcm kurikulumu te

obja-mila kako je to zapravo bivsi IooP. Naglasila je kako je dokument potr€bno posldi do

kraja t0. mjeseca, a ona 6e prije toga nastavnicima poslati obrasce. Tako<ler je navela kako su
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neki nastavnici vet predali po starim obrascima te ce ih biti potrebno preoblikovati u nove.

Navelaje smjemice za rad sa primjerima te naglasak $avila na ishode. Pojasnilaje razliku meilu
udenicima s teikodama uienicima s rjeSenjem o primjercnom programu te za koje je uEenike

potrebno izraditi individualizirani kurikuhm. Thko<ler je pojasrila i primjerene stralegije
podr5ke te kako se sve unosi u ednevnik.

"Ibaka 4) fedagoginja je izrijela podde o nspjehu utuiika na hzfu Skolske godirc
2V22n3.. Na poEt{ku godine Skolu pohaila 70 uEenike a na kraju iste je 67 ueenika (roje
ispisanih). S uspjehom je razed zavr5ilo 92.54o/o r,tEerik4 a ukupan prosjek svih udenika je
3,69. Navela je kako uzorno vladanje ima 79,107o udenika. Svi smjerovi imaju vrlo dobar

uspje*r, a smjer s.olar ima uspjdt dobu.

Todka 5) Pedagoginja je iz'rijela izvjeSce o smovrednovanju za proSlu Skolslru godinu.

Naglasilaje kako smo pozitivno ocijenjeni od agotcije te pojasnila ocjene iz pojedinih podruEja.

Todka 6) Pedagoginjaje predloZila izbor novog 6lana u Skolski tim za samovrednovanje

umj€s{o nashynika Antuna Hrdovemika kojeg oEekuje duZi period bolovanja Nitko od
pristrih nastavnlka nlje lzuio iclju za poprnjavanje mjesfia u timu niti je itko pedloZol ali
je @agoginja rd<la ukoliko se tko prodomisli te Zeli biti dio tima neka se slobodno javi.

Todka 7) Ravnatelj je naglasio kako je svim nastavnicima na mail poslao Godi5nji plan

i program rada Skole i Skolski kurikuhmr za Skolslor godimt2WlI24-E & dokumenta dao na

glasanje za usvajanje. Oba dokumenta usvojom su je&toglasrc.

Todka 8) Ravnatelj je prikazao tablicu sa detaljnim obja5njarjima i datumima za izrad,u

i obranu zavr5nih radova. Zatim je dao na prijedlog za usvajanje. Nitko nije imao niSta protiv

te je vrcrnenik jrdnoglasno uwojen.

Toika 9) Ravnatelj je naveo dva prijedloga sa vijeca u6enika Jedan je bio produljotje

velikog odmora u poslijepodnevnoj smjeni sa l0 na 15 minuta kako bi ulenici imali vremena

oti6i u pekaru. Takoilerje predloZeno i spajanje 6. i 7. sata kako bi se gubilo Sto manje nastave

o&rosno ne bi postojao mali odmor izrnedu ra dva sda zbog ranijeg odlaska udenika na autohs
Prijedlogjejednoglasno usvojen od srane nasavnidkog vijeca- Drugi prijedlog bioje uvodurje

doping testova koji ce se uzeti u raznarranje.

Ravnatelj je zatim dao informacije o stavljanju u pogon CNC lasera u udionici 6 te
ukrd<o nav€o njegove prednocti i pogodrocti u izradi maih pr€dmeta- Zatim je wakom
nasamiku poklonio privjesak sa logom soYe izraalen upravo na tom CNC laseru-

Ravnatelj je ukratko podsjetio na Dan otvorenih vrata kao i na tablice za upis vrernena

za informacije pojedinih nastavnika koje se nalaze u zbomici. Naveo je kako 6e uskoro obi6i

aktive te sa wima poraTgovarci o prijedlozima za unapredenje Skole-

Ravnalelj je podsjdio na mogu6nocfi koriBtenja dva dana godie{eg odmora u tijeku

nastavne godine te naveo ukoliko tko ima potrebq potrebno je ispuniti zahtjev.

Ravnatelj je naveo dajedan udenik fuli premje5taj odnosno zainteresiranje za premjeStaj

iz na5idke srednje Skole (poljoprivrodni snjer) u na5u Skolu, toCnije 3- razed emarskitr

tehniEara-

Uslijedila su pitanja nastavnika:
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Pitanje je pokrenula nastavnica Mirela Rastij4 a ostali nastamici su se nadovezali,
Najveca nedonnica je dolzak uCenika na prvi sa na poslijepodnevnu nascavu autobusom iz
Na5ica koji krete u 13:10. Udenici navode kako na taj autohrs n€ sigru jer im vozai scaje u
celtru Nasica oko 13:05 te ne stigru do kolodvora pa moraju Cekati idudi autobus koji krece u
13:45. Ravnatelj je naveo kako udenike koji ne dodu na prvi sat poslijepodne nastavnici moraju
upisati, ali kada se pojave rrebaju ih obrisati. Ravndelj jo rckm kako ce pooovo kontal irdi
pijevozrika kako bi se aj problern rije5io.

Nadalje, ravnatelj je naveo kako nastavnici tsebaju upisivati udeirike u napomenu

ukoliko prave nered na nastavi. Pedagoginjaje nadopunila pojamivSi nastavnicima ukoliko ima
pofitbe zA upisorn da se upisuju konlceEn por,alanja np: -UEotft nastavlja pridanjern onetati
nastavni proces i nakon So je usm€no opoflrenut da to ne radi', a ne osobine udenika popn

-UI€nik je brznhaza'. Rayndelj je objutio da sr zapisi vtuti 'p * na ternelju njih izilb
pedago5ka mjera

Nastavnica Sanja lVlodenica navela je probbn nedoctdra plota za pisanje za poidine
pre&nac dolaskom ponetsrih etrm& Rayndelj se sloZio da plo& treba ponovo poctaviti na

/r4 a nastavnici su se usuglasili da ih je najbolje postaviti na stmznji zid ucionice rc ce se pri
njihovoj upotrebi ulenici okrenuti prema ploIi.

Pedagoginja je navela mogucnost srdjelovanja udenika na Ligi $€dnjih Skola za

kvizove koja se odrZaya u online izdanju Ectnrdrom od t do 9 sdi naveier. Ulrralto je
nastavnicima pojasnila natin rada rc navela ukoliko ima zainteresiranih nas'tavnika koji bi vodili
udenike u tome nekajoj sejave.

ttavnelj je zahvatio wima te zdvorio sjt*rior na*avnidkog vijeca u 14: l0 sdi.

Zapisni6ar:

Brodar

Ravnatelj:

Danijel Rondcvid
iL (
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